
Komisia legislatívno – právna Miestneho zastupiteľstva  

Mestskej časti Košice – Nad jazerom 

 

 

Z á p i s n i c a 

 

z 3. riadneho zasadnutia Komisie legislatívno- právnej 

zo dňa 26.06.2023 

 

 

Prítomní:   

Predseda:   MVDr. Mgr. Anna Jenčová  

Člen::    Bc. Miroslav Belohorský 

                                    Mgr. Pavol Slivka 

                        Bc. Anna Mária Hricková 

JUDr. Ján Lemeš 

 

 

Hostia:                        JUDr. Martin Petruško – prednosta MÚ 

                                    Ing. Mgr. Lenka Kovačevičová - starostka 

 

Zapisovateľ:               JUDr. Alena Olejárová - tajomník 

            

Program: 

  

1. Otvorenie zasadnutia a schválenie programu rokovania 

2. Prerokovanie materiálov predkladaných na rokovanie MiZ dňa 29.06.2023 

3. Rôzne 

            4. Záver 

 
 

 

Z rokovania komisie sa ospravedlnil Mgr. Stanislav Takáč. 

1. Zasadnutie komisie otvorila a viedla predsedníčka komisie p. Anna Jenčová. Všetkých 

prítomných privítala. Pristúpila k prerokovaniu bodu: Návrh na 1. zmenu programového 

rozpočtu Mestskej časti Košice - Nad jazerom na rok 2023. Materiál na rokovanie 

komisie bol členom komisie predložený elektronicky.  

(Hlasovanie č. 1 z prítomných 5 proti 4, zdržal sa 1) 

2. K bodu: Návrh  na prevod vlastníctva nehnuteľného majetku Mestskej časti Košice – 

Nad jazerom a to stavby „Verejné osvetlenie chodníka popri Myslavskom potoku“, 

ktorá bola zrealizovaná na pozemkoch /evidovaných v registri „KN – C“/ parcelné čísla 

4421/26, 4421/33 a 4430/11 v k. ú. Jazero, LV č. 11650 na mesto Košice z dôvodu 

hodného osobitného zreteľa za cenu 1,- € (slovom: jedno euro) pre zabezpečenie správy, 

údržby a prevádzky verejného osvetlenia. 

Nikto z prítomných nemal k predloženému programu žiadne pripomienky ani dotazy. 

Uznesenie č. 5: Legislatívno - právna komisia odporúča miestnemu zastupiteľstvu  

prerokovať a schváliť predložený návrh. 



(Hlasovanie č. 2 z prítomných 5 za 5) 

3. K bodu: Návrh na prijatie vlastníctva nehnuteľného majetku, t. j. Športoviska K Park 

bezodplatným prevodom - prijatie daru Mestskou časťou Košice – Nad jazerom 

v celkovej hodnote od 70 000 – 100 000 eur od spoločnosti Kaufland Slovenská 

republika v. o. s.                                                                                                                                                          

Nikto z prítomných nemal k predloženému materiálu žiadne pripomienky ani dotazy. 

 

Uznesenie č. 6: Legislatívno - právna komisia odporúča miestnemu zastupiteľstvu  

prerokovať a schváliť predložený návrh. 

(Hlasovanie č. 3 z prítomných 5 za 5) 

 

4. K bodu:                                                                                                                                                                    

Návrhy na udelenie ocenení Mestskou časťou Košice – Nad jazerom v roku 2023.                  

Nikto z prítomných nemal k predloženému materiálu žiadne pripomienky ani dotazy. 

Uznesenie č. 7: Legislatívno - právna komisia berie na vedomie predložené Návrhy na 

udelenie ocenení Mestskou časťou Košice – Nad jazerom v roku 2023.                             

(Hlasovanie č. 4 z prítomných 5 za 5) 

 

5. K bodu: Návrh na zrušenie Uznesenia č. 39 z III. Riadneho zasadnutia Miestneho 

zastupiteľstva Mestskej časti  Košice - Nad jazerom zo dňa 18. mája 2023. Nikto 

z prítomných nemal k predloženému materiálu žiadne pripomienky ani dotazy. 

Uznesenie č. 8: Legislatívno - právna komisia odporúča miestnemu zastupiteľstvu  

prerokovať a schváliť predložený návrh. 

(Hlasovanie č. 5 z prítomných 5 za 5) 

 

6. K bodu: Návrh poskytnutia dotácie z rozpočtu Mestskej časti Košice – Nad jazerom pre 

Správu mestskej zelene v Košiciach na projekt – Výstavba detského ihriska pre 

hendikepované deti na ulici Ladožská.  

Členovia po prerokovaní materiálu súhlasne uviedli, že sa jedná o veľmi vysokú čiastku 

na ihrisko. 

Bc. A.M. Hricková uviedla, že je potrebné zmeniť aj názov, aby to neznelo, že je to 

ihrisko len pre hendikepované deti. 

Starostka uviedla: že uvidíme, či mesto dodotuje potrebné financie, ihrisko nie je len 

pre hendikepované deti, bude to spojené ihrisko pre všetky deti, nebude sa tak volať. 

Ihrisko sa stavia na základe požiadaviek mamičiek zo sídliska. Takéto ihriská sú 

postavené aj v niektorých MČ. 

Prednosta uviedol, že kompletná dokumentácia na výstavbu ihriska bude predložená na 

rokovaní MiZ. 



(Hlasovanie č. 6 z prítomných 5 proti 5) 

 

7. Rôzne:  

8. Predsedníčka komisie p. Anna Jenčová poďakovala všetkým členom komisie za účasť 

a vyhlásila rokovanie komisie za ukončené. 

 

 

 

 

    MVDr. Mgr. Anna Jenčová                                            

                                  predseda komisie 

 

 

 

 

 

zapísala: JUDr. Alena Olejárová  

Košice 27.06.2023 

 


